
ЗАШТО СРБСКИ? 
 

 

ПИТАЊЕ: Стручњаци за једначење по звучности 
пребацују вам што придев српски упорно пишете 
као србски. Зашто не поштујете фонетско правило у 
том случају? 

 

ОДГОВОР: Зато што смо Срби, а не „српи“. 
И зато што је тако писао Свети владика Николај 
Велимировић, највећи Србин после Светога Саве. 
И зато што су тако чинили Петар II Петровић Његош 
и Лукијан Мушицки, савременици Вука Караџића и 
најобразованији Срби свога доба. 
И зато што тако чине најелитнији савремени србски 
мислиоци и духовници. 
И зато што уважавамо увиде најприсебнијих 
србских истраживача и језикољубаца да је 
такозвана Вукова реформа, пресецањем свих веза 
са старосрбским наслеђем, нанела много више 
штете него користи србском језику, култури, 
традицији и будућности. 
И на крају, али не и последње, зато што је србски 
језик огледало србског бића. 

 


